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Onderwerp: sluiting kwekerij Osdorp en andere dagbestedingslocaties  
 
 
Beste raadsleden,  
 
Cliëntenbelang Amsterdam maakt zich grote zorgen over de gevolgen die de aanbesteding 
dagbesteding gaat hebben voor 810 kwetsbare Amsterdammers.  
 
Gevolgen aanbesteding voor cliënten  
De overdracht van cliënten dagbesteding is begonnen. 810 cliënten moeten op zoek naar 
nieuwe dagbesteding. Dit heeft een enorme impact op hun dagelijks leven en leidt tot veel 
onrust, stress en onzekerheid.  
 
Wij hebben met verschillende organisaties gesproken en wij zien dat meerdere aanbieders 
van dagbesteding, zoals de kwekerij Osdorp en Arkin Roads, die zichzelf al jaren hebben 
bewezen en waar cliënten een vertrouwde plek hebben gevonden, plaats moet maken voor 
aanbieders die deze plekken nog moet creëren. Hoe wil de wethouder cliënten warm 
overdragen als de nieuwe dagbestedingsplekken nog ontbreken? 
 
Geen passende en vergelijkbare plekken 
Naast de vraag of wel voldoende plekken zijn, maken wij ons zorgen of er wel genoeg 
passende en vergelijkbare plekken terugkomen. Wij krijgen van verschillende aanbieders en 
cliënten te horen dat er voor deze mensen geen vergelijkbare alternatieven zijn. De kwekerij 
biedt een heel specifiek aanbod aan dagbesteding buiten de drukte van de stad. Roads biedt 
specifieke leerwerktrajecten in verschillende sociale firma’s.  
 
Deze plekken zijn niet inwisselbaar. En dat maakt de kans op uitval erg groot. Kwekerij 
Osdorp geeft aan dat door deze onzekerheid nu al een grote groep cliënten niet naar 
dagbesteding komt. Beste raadsleden, we moeten absoluut voorkomen dat we deze 
kwetsbare mensen uit het oog verliezen.  
 
Warme overdracht 
Een goede warme overdracht is voor deze cliënten essentieel. Kwekerij Osdorp krijgt van 
gegunde aanbieders te horen dat ze geen mensen kunnen overnemen omdat ze nog 
dagbestedingsplekken moeten ontwikkelen. Hoe kunnen ze dan cliënten warm overdragen?  
Deze overdracht is voor cliënten waarschijnlijk nog veel ingrijpender dan de overdacht bij 
AIO of Hbh. Een goede warme overdracht vraagt om regie, goede samenwerking en 
betrokkenheid.  
 
We willen de gemeente vragen om zorg te dragen voor de warme overdacht door de regie te 
pakken en samen met vertegenwoordigers van de zorgaanbieders en van de cliëntenraden 
een zorgvuldig overdrachtsproces te ontwerpen. Het is belangrijk om met elke client 
individueel te kijken wat een passende vervolgplek kan zijn en wat er nodig is om een goede 
overstap daarnaartoe te kunnen maken. Wij hopen dat u de wethouder hiertoe wilt 
aansporen. 
 
Conclusie  
Beste raadsleden, wij maken ons grote zorgen over de warme overdracht. Er zijn op dit 
moment niet voldoende passende plekken. Bovendien verwijst de wethouder voortdurend 



naar de grote personeelstekorten als oorzaak van allerlei problemen in de zorg. Hoe kunnen 
we er dan nu op vertrouwen dat de gegunde aanbieders voldoende personeel hebben om 
nieuwe plekken te creëren en extra cliënten dagbesteding te bieden? 
 
Beste raadsleden, wilt u de wethouder vragen om geen enkele dagbestedingslocatie of 
dagbestedingsplek op te heffen voordat alle nieuwe dagbestedingsplekken gereed zijn en 
elke cliënt een nieuwe passende plek heeft gevonden. 
 
Tot slot, zien bij elke aanbesteding opnieuw grote problemen ontstaan. Zo zit bij hulp bij het 
huishouden een grote groep cliënten al maanden in onzekerheid. Mensen worden op een 
wachtlijst gezet en krijgen nog steeds niet de zorg waar ze recht op hebben.  
 
Aanbestedingen leiden tot onzekerheid bij cliënten en ook bij personeel. We willen u vragen 
om deze aanbestedingen grondig te evalueren en uiteraard denkt Cliëntenbelang graag met 
u mee.   
 
 
 


